
ZAPISNIK  

 

Sa sjednice 1/17 Izvršnog odbora održane 10. siječnja 2017. god. u prostorijama HKS-a, Trg Krešimira 

Ćosića 11.  Sjednica je počela u 17.00 sati. 

PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr.,  glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr., članovi: gosp. 

Josip Madirazza, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Domagoj Kindl, gosp. Branko Kovačić, gosp. Boško 

Milivojević I gosp. Mladen Brezić 

Gosp. Katić ispričao se sa sastanka.  

Gosp. Preost pozdravio je prisutne te im zaželio sve najbolje u novoj godini. 

 Gosp. Preost predložio je slijedeći: 

       DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Usvajanje novih kriterija za prijem članica u HKS sukladno Zakonu o sportu 
3. Usklađivanje i pripremanje cjenika  za 2017.god.-izlaže gosp. Gagro 
4. Izvješće o realizaciji izrade Pravilnika – izlaže gosp.Madirazza 
5. Aktiviranje Eventing discipline u HKS-u 
6. Izvještaj o stanju i problemima u disciplini daljinsko jahanje – izlažu gosp. Milivojević  i gosp. 

Gagro 
7. Plan pripremnih radnji za Redovnu skupštinu HKS-a s naglaskom na korekciju i usklađivanje 

Statuta i Pravilnika temeljem Zakona o sportu 
8. Razno 

 

 

AD 1 

Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 

AD 2 

Gosp. Preost rekao je da su temeljem novog Zakona o sportu usklađeni kriteriji za prijem novih 

članica u HKS. Obrazac kriterija podijeljen je svim članovima IO-a na uvid. 

Kriteriji su jednoglasno usvojeni. 

AD 3 

Gosp. Gagro izradio je prijedlog cjenika HKS-a te je isti podijeljen svim članovima IO-a. 

Prijedlog cjenika jednoglasno je usvojen. 

 

 



AD 4 

Gosp. Madirazza obavijestio je prisutne da je usklada pravilnika u tijeku. 

Gosp. Preost napomenuo je da treba voditi računa da svi pravilnici budu vizualno usklađeni. 

AD 5 

IO-donio je odluku o ponovnom aktiviranju discipline eventing. 

AD 6 

IO je donio zaključak da treba inzistirati na provođenju plana i programa a manje se baviti 

destabilizacijom discipline. 

AD 7 

Plan za pripremu redovne sjednice Skupštine je usvojen. 

AD 8 

Gosp. Preost obavijestio je prisutne da je danas potpisan sponzorski ugovor s HEP-om u iznosu od 

100.000,00 kn. U planu je i sponzorstvo s Janafom. 

Potvrđuje se članstvo KK KD Zagreb. 

Dana 14.01.2017.god. održat će se edukacijski seminar za sve suce. U drugom mjesecu planirana je 

edukacija postavljača parkura. 

Gosp. Preost rekao je da će slijedeća sjednica IO-a biti između 10. I 15.02.2017.god. 

Sjednica je završila u 18.30 sati. 

 


